



موانئ أبوظبي ABU DHABI PORTS

Port Circular

تعميم

Subject:	Transport, Handling and Storage of Dangerous Goods: Guidelines for Port Users	الموضوع:	نقل ومناولة وتخزين البضائع الخطرة: إرشادات لمستخدمي الميناء
To:	Terminal Operators, Shipping Companies, Agents, Freight Forwarders and Others Transporting, Handling or Storing Dangerous Goods	إلى:	مشغلو المحطات وشركات الشحن والوكلاء ووكلاء الشحن وغيرهم لنقل البضائع الخطرة أو مناولتها أو تخزينها

Abu Dhabi Ports has carried out a review of the existing Guidelines relating to the Transport, Handling and Storage of Dangerous Goods. .

أجرت موانئ أبوظبي مراجعة للإرشادات الحالية المتعلقة بنقل ومناولة وتخزين البضائع الخطرة.

Subject to representations received, the revised Guidelines (Issue 3) will come into force on 9 January 2022, the existing Guidelines (Issue 2) will be cancelled from this date. A copy of the revised Guidelines are available for review on the Abu Dhabi Ports' website.

مع مراعاة الإقرارات المستلمة ، سيدخل الدليل الإرشادي (الإصدار 3) حيز التنفيذ في 9 يناير 2022 ، وسيتم إلغاء الإرشادات الحالية (الإصدار 2) اعتباراً من هذا التاريخ. ستكون نسخة من الدليل الإرشادي متاحة للمراجعة على موقع موانئ أبوظبي.

For further clarification regarding this Circular, or to submit representations in relation to the revised Guidelines, please contact Abu Dhabi Regulations and Compliance (email: regulations@adports.ae).

للمزيد من التوضيح بشأن هذا المنشور ، أو لتقديم إقرارات فيما يتعلق بالقواعد الإرشادية ، يرجى الاتصال بإدارة اللوائح والامتثال في ابوظبي (البريد الإلكتروني: regulations@adports.ae).

الكابتن/ محمد اليحياني
رئيس الإدارة البحرية - التشريعات

Capt. Mohamed Al Yahyaei
Chief Harbour Master – Corporate Authority